
10. Medlemsforslag om modernisering af lokaludvalgets møder (2011-154051)
Østerbro Lokaludvalg skal tage stilling til medlemsforslag om modernisering af lokaludvalgets møder 
fra John Bloch-Poulsen.

INDSTILLING OG Beslutning

Fejl! Ukendt betegnelse for dokumentegenskab. Det foreslås,

at Lokaludvalget beslutter at alle, der under borgernes 20 minutter stiller 1.
spørgsmål eller forslag til lokaludvalget, har mulighed for at indgå i en kort 
dialog herom.

at Lokaludvalget beslutter at alle lokaludvalgsmedlemmer kan deltage i denne 2.
dialog med borgerne.

At Lokaludvalget beslutter at der til udvalgte lokaludvalgsmøder sættes et tema 3.
til drøftelse under borgernes 20 minutter, hvor borgerne inviteres til dialog om et 
aktuelt emne i bydelen.

                                                      (medlemsforslag fra John Bloch-Poulsen)

Forslag og motivation

Modernisering af vores lokaludvalgsmøder

Undertegnede foreslog i efteråret 2006 at indføre - ORDET ER FRIT – Dette blev besluttet. 
På lokaludvalgsmøderne er ordet frit for tilhørerne, i de første 20 minutter.

Nu ønsker jeg, at vi moderniserer spørgetiden. Vi har brug for en mere levende debat med borgerne. 

Alle der bor og/eller arbejder på Østerbro kan stille spørgsmål. Mundtlige spørgsmål skal være korte 
og normalt kun tage 1 minut at stille og 2 minutter at besvare, idet der dog herudover kan gives tid 
til en kort replik og duplik.
Ovenstående borgere, kan også skrive direkte til Lokaludvalget og fremlægge ideer eller klager som 
Lokaludvalget kan diskutere under punktet - Ordet er Frit

Alle lokaludvalgsmedlemmer kan deltage i diskussionen med borgerne. Taletid. 2 minutter første 
gang – anden gang 1 minut 

Østerbro Lokaludvalg kan i forsættelse af punktet Ordet er Frit, fremlægge relevante dagsordner 
som har borgernes interesse. Her kan borgerne også efter ovenstående model få ordet.

Østerbro Lokaludvalg er ikke kendt for at kunne føre en disciplineret mødeform. På trods af denne 
uvane, er jeg optimist, og tror at vi kan få en bedre og mere interessant diskussion. 

Da jeg sad i Bydelsrådet her på Østerbro, praktiserede vi denne ordning med stor succes.

Lad os komme i gang med et forsøg i 6 – 8 måneder og se hvordan det virker.



Og så skal der naturligvis være kaffe med mere, til de fremmødte borgere.
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